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PREDMET: Skolski odbor, L konstituiraiuca siednica
- zapisnik, donosi se -

ZAPISNIK

S 1, KONSTITUIRAruCE SJEDNICE SKOLSKOG ODBORA OS A.C. MATOSA NOVALJA

odrZane 23. oLujka2021. u Novalji, u zgradi matidne Skole, u prostoriji zbornice, s podetkom u l8:15
sati.

Prisutni imenovani dlanovi :

L Dejan Tauzer,
2. Ana Vidas,
3, Ankica Perani6,
4. Kristina Segota,
5. Marija Vidu5in,
6. Ante Dabo,
1. Ivana Kurili6.

Ostali:
1. Aleksij Skunca - ravnatelj,
2. Darko Peranid - tajnik,

' 3, Arijana Cimperman - sindikalna povjerenica u svojstvu Radnidkog vije6a.

Ravnatelj Aleksij Skunca otvara sjednicu, pozdravlja sve nazodne, izvje56uje imenovane dlanove te
ostale prisutne da prema Statutu ravnatelj saziva prvu konstituiraju6u sjednicu Skolskog odbora, a da
prvoj konstituiraju6oj sjednici predsjedava najstariji imenovani dlan do izbora predsjednika.

Utvrdeno je da je najstariji imenovani dlan Skolskog odbora Ankica Peranid koja preuzima
predsj edavanj e sj ednicom.

Ad 1. Izvje56e predsjedavatelja sjednice o imenovanim dlanovima Skolskog odbora;

Kako Ankica Peranid nije upoznata s ostalim imenovanim dlanovima Skolskog odbora, zamoljen je
tajnik da podnese izvjeStaj o imenovanim dlanovima,

Tajnik Darko Perani6 podinje izvje5taj, kantje da je 12. oZujka 2021. istekao mandat prija5njem sazivu
Skolskog odbora, da je na sjednici Vijeia roditelja imenovana ovdje prisutna Ankica Perani6, da su na
sjednici Uditeljskog vije6a imenovani ovdje prisutni Ana Vidas i Dejan Tauzer, da je Osnivad
imenovao 12. oLujka2021, godine tri dlana, ovdje prisutne Mariju ViduSin, Ivanu Kurili6 i Ante Daba,
dime je 12. oLujka 2021. imenovana vedina dlanova Skolskog odbora. Tim dinom, ravnatelj je dobio
obavezu da u roku od 15 dana sazove konstituirajuiu sjednicu Skolskog odbora i da je rok za

konstituiranje novog saziva Skolskog odbora bio do 27. oLujka 2021. Ravnatelj je 18. olujka202l.
sazvao sjednicu koja se sada odrZava, a vremenu su odrZani izbori zajeidnog dlana Skolskog

neposrednim izborima oSinffrma prema Pravilniku o izboru radnidkog vije6a 22. oLujka 2021.
izfiranyle u Stolsti,od'Uor ovdje prisutna Kristina Seg 'tlslj,{'ooor ovoJe pnsutna K.nstlna Seg

dda za sve imenovane dlanove u novi
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odbora iz redova Radnidkog vijsisS po5to u Skoli niie formirano Radnidko vije6e, na tajnim i
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njih da bude dlan Skolskog
izmedu sebe predsjednika iio ie imenovanim dlanovima Skolskos odbora da izaberu

' da se konstituiraiu te da on o ovome vi5e nema Sto za reii.

Ad 2. Verificiranje mandata imenovanih dlanova Skolskog odbora;

Kako se svi prisutni na sjednici medusobno poznaju, utvrdeno je da ie svaki dlan nakon zavr5etka

sjednice ostaviti kopiju osobne iskaznice, broj mobilnog telefona iadresu e-poSte na koju bi im se

dostavljali pozivi zanaredne sjednice, a da je o verifikaciji mandata bilo ve6 sve redeno u prijadnjoj

todki.

Ad 3. lzbor predsjednika i zamjenika predsjednika Skolskog odbora

Predsjedavaju6a je za predsjednicu Skolskog odbora predloZila Kristinu Segota, koja se zahvalila na

prijedlogu, ali je rekla da smatra da bi trebalo nekog drugog imenovati, po5to je ona ovdje nova,

odnosno da smatra da bi to Ana Vidas ili Dejan Tauzer bolje obavljali. Ana Vidas je na to rekla da ona

ne bi Zeljela biti predsjednica Skolskog odbora te.je predloZila Dejana Tauzera za predsjednika. U

raspravu se ukljudila sindikalna povjerenica u svojstvu Radnidkog vijeda Arijana Cimperman te je
izrazila mi5ljenje da bi predsjednik Skolskog odbora trebao biti netko iz redova Osnivada, radi

naru5enih mecluljudskih odnosa koji vladaju u Skoli. Dejan Tauzer se javio i rekao je da je zbog

praktidnih razlogabolje izabrati djelatnika-Skole, kojije ve6inu vremena u Skoli, da se tu ne radi o
nekoj ovlasti ilikrunikoja se dobiva, ve6 se tu viSe radi o administrativno-tehnidkim razlozima. Rekao
je da inade ne odbija funkcije na koje ga se predlaZe i ako je to volja vedine dlanova, da ie on obna5ati

duZnost predsjednika Skolskog odbora.
Predsjedavaju6a je dala prijedlog da se Dejan Tauzer imenuje za predsjednika:

o Dejan Tauzer jednoglasno je izabranza predsjednika Skolskog odbora.
. iinom izborapredsjednika konstituiran je ovaj saziv Skolskog odbora.

Predsjednik Skolskog odbora Dejan Tauzer je preuzeo vodenje sjednice. Ravnatelj je predloZio da

zamjenik predsjednika Skolskog odbora bude netko imenovan od strane Osnivada, tako da dlanovi

budu podjednako zastupljeni u funkcijama te je predloZio Ivanu Kurili6. lvana Kurili6 je iznijela svoje

miSljenje da je moZda bolje da netko drugi iz Skole bude zamjenik iz praktidnihrazloga, ali se nitko

od ostalih dlanova Skolskog odbora koji su zaposlenici Skole nije javio, pa je predsjednik Skolskog

odbora dao na glasovanje prijedlog dase za zamjenicu predsjednika Skolskog odbora imenuje Ivana

Kurili6:

o Ivana Kurili6 jednoglasno je izabrana za zamjenicu predsjednika Skolskog odbora.

Predsjednik Skolskog odbora potom se zahvalio dlanovima Sto su ga izabrali, rekao je da je on bio

predsjednik i u proSlom sazivu Skolskog odbora, rekao je da u Skolskom odboru sjede dlanovi

imenovani od Zupanije, roditelja udenika te djelatnika Skole. ZaLelioje dlanovima Skolskog odbora

da im funkcija sjedenja u Skolskom odboru ne padne telko,izrazio je nadu da 6e svi dlanovi dati svoj

maksimalan angaLman posebno u pitanju vodenja Skole na dobrobit svihi zaLelio je svima da daju

svoj maksimum, ne samo kroz Skolski odbor nego dasezalaLu iunutar institucija iz kojih dolaze, pri

rjeSavanju zatedenih problema, ali i onih koji ih u radu odekuju.

Ad 4. Izbor zapisnidara koji 6e voditi dnevni red sjednice.

Predsjednik Skolskog odbora je rekao da je ovo moLdatrebalo na podetku odrediti, ali da je to tajnik

sam preuzeo te da mu se dlanovi
-og 

odbora zahvaljuju na tome.

Predsjednik Skolskog
skog

raje potom dao rijed ravnatelju da se osvrne na a sti koje postoje u

odbora na duZnost.
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,r Sindikalna povjerenica u svojstvu Radnidkog vijeda je na to rekla da se jednom utvrdeni dnevni red

prema Statutu ne moze mijenjati. Ravnatelj je na to rekao da ovo nije radna sjednica, da je ovo' konstituirajuia sjednica i da je takva i slidna praksa i u drugim institucijama kao npr, kad se konstituira
gradsko vijede ili Zupanijska skup5tina, ali da on ne vidi problema da ukratko upozna dlanove s

aktualnostima kako je predloZio predsjednik Skolskog odbora.
Ravnatelj se osvrnuo na trenutnu epidemiolo5ku situaciju, podsjetio je na sastanak odrZan kod

gradonadelnika Grada Novalje, na inicijativu Grada i Zupanije, uz prisustvo gradonadelnika, Zupana te

ve6ine dlanova ovog saziva Skolskog odbora, precstavnika roditelja. Rekao je da se tamo raspravljalo
o inicijativi roditelja mlaclih razreda za uvodenje dvosmjenskog rada, da je na sastanku bilo rijedi o

mogudnosti dogradnje Skole, da postoje dva projekta,daza jedan projekt izgradnje novog krila Skolske

zgrade postoji gradevinska dozvola, a da postoji ideja gradonadelnika da se sredi5nji dio postojece

Skof ske zgrade dogradi s osam udionica, Sto bi rije5ilo taj problem, da je skicu tog drugog projekta

napravio oydje prisutni dlan Skolskog odbora Ante Dabo, ali da taj projekt jo5 nije u proradunima ni

Grada ni Zupanije, da su tom projektu podriku dali i gradonadelnik i Lupan, odnosno da bi se on

financiraotre6inom izGrada,tre6inom tzZupanije itredinunisurekli,tedajetatre6inaupitna,ali
Zupan je obeiao da ie se oko toga zaloLiti kod nadleZnih vi5ih institucija. lzrazio je nadu da 6e se

Skolska godina zavr5iti po modelu ,,A", daje sve skupa te5ko lilanirati iztjedna u tjedan obzirom na

epidemiolo5ku sliku. Ankica Perani6 se nadovezala irekla je da je puno kvalitetniji rad u Skoli, nego

kad su djeca u ,,online" nastavi. Ravnatelj je rekao da ie se u skorije vrijeme sazvati radna sjednica

Skolskog odbora. Rekao je da je rasprava u gradu bila konstruktivna, da je s Gradom i do sada bila

dobra suradnja, da je Grad dao zemlji5te za dogradnju, da je poticao prostorno plansku dokumentaciju,

da je dobra suradnja glede logopeda Sto je potvrdila Ivana Kurilii, koja je rekla da glede logopeda

postoji suradnja duZa od tri godine. Ravnatelj je izvijestio da je Skola bila kontaktirana od strane

Ministarstva u vezi logopeda, te da on misli da bi se ako prode zahtjev, mogla osloboditi novdana

sredstva za druge stvari. Rekao je da je Skola od Ministarstva zatraLila suglasnost za zapolljavanje

strudnog suradnika do punog radnog vremena koji je sada na pola radnog vremena, i jo5 jednog

strudnog suradnika, a na Sto Skola ima pravo prema Pravilniku, uz to i da je u prvim razredima gotovo

tre6ina udenika s nekim problemima.
Nitko se viSe nije javljao za rijed te je predsjednik Skolskog odbora dometnuo da je ovo jedna od

rijetkih sjednica na kojoj su svi dlanovi Skolskog odbora prisutni, te,jeizrazio nadu da 6e tako biti i

ubudu6e. Obratio se Arijani Cimperman i rekao da su sve sjednice Skolskog odbora do sada, koje je

on sam vodio bile leLernog karaktera, te da ne vidi problem Sto je dao rijed ravnatelju da se obrati s

nekoliko rijedi. Nakon toga je predloZio da se sjednica zakljudi.

PREDSJEDNIK SKOLSKOC

Sjednicaje zavr5ena u

ZAPISNICAR
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